
Film „ZIEJA”
Drodzy Parafianie,

serdecznie zachęcamy do obejrzenia filmu „Zieja”, który miał
być  emitowany  w  kinach  w  marcu  br.  Pandemia  koronawirusa
uniemożliwiła prezentację filmu. Z radością informujemy, że
już  28  sierpnia  br.  film  wchodzi  do  kin.  Sierpień  jest
wyjątkowym miesiącem w historii naszej Ojczyzny. Dlatego też z
całą pewnością warto go obejrzeć w miesiącu patriotycznych
rocznic oraz święta Matki Bożej Zielnej.

„Zieja” to film o niezwykłym kapłanie, kapelanie wojskowym
podczas wojny polsko-rosyjskiej w 1920 roku oraz naczelnym
kapelanie Szarych Szeregów w czasie Powstania Warszawskiego i
współzałożycielu  KOR-u,  inwigilowanym  przez  służbę
bezpieczeństwa  PRL.

Ks. Zieja swoje życie oparł na wierności Ewangelii. Wyrażała
to jego dewiza życiowa: „nie zabijaj nigdy nikogo”.

Film został zrealizowany przez Telewizję Polską oraz Wytwórnię
Filmów  Dokumentalnych  przy  współfinansowaniu  Polskiego
Instytutu Sztuki Filmowej.

https://michael.swiebodzin.pl/film-zieja/

